

ISSN 0258-4646



A standard linear barcode is positioned horizontally. Above the barcode, the ISSN number is printed vertically. Below the barcode, the numbers are repeated horizontally for clarity.

9 770258 464213

中国医科大学学报

Zhongguo Yike Daxue Xuebao

月刊 第50卷 第1期 (总第355期) 2021年1月

目 次

论 著

- 1 基于共表达网络分析的Ⅰ期胃癌预后基因筛选
礼想,杨博文,宫丽宝,臧丹,张朝旭,张闯,李智,曲秀娟
- 9 左归丸对大鼠缺血后脑损伤的神经元保护机制
刘宏,易娅静,代巧妹,杨婧,仲丽丽,李冀
- 14 卵巢型子宫内膜异位症患者保守性手术治疗效果
吕艳红,吴涵,贺媛媛,李玲霞,刘淑娟
- 19 DNA损伤修复通路因子53BP1在骨髓干细胞自我更新和分化发育中的作用
尤放,王美莲
- 25 襄枢椎后路固定补救方案的生物力学研究
金国鑫,张磊,阎崇楠,刘齐,王欢
- 30 DDB2基因不同转录本在胃癌和正常胃组织中的表达差异及其对胃癌细胞增殖的影响
郑博文,刘经纬,孙丽萍,邢承忠
- 34 拮抗剂方案中应用GnRHa扳机与hCG扳机对妊娠结局的影响
邢泽,焦娇,孙弘昊,王秀霞
- 40 3种不同支抗设计对上颌第一磨牙控制的效果对比
陈劲宏,丁睿啟,王亚楠,任亚敏,张科科,崔淑霞
- 46 马齿苋多糖对幼年糖尿病大鼠糖脂代谢、肾功能的影响及其作用机制
王成祥,刘玉霞,常绍鸿,邢二庆,谢遂亮
- 51 基于网络药理学探讨当归-菟丝子治疗多囊卵巢综合征的作用靶标和信号通路
王翠翠,马晓欣
- 57 基于HER2阳性晚期乳腺癌患者预后因素分析的回顾性研究及预后模型的建立
肖琦琪,李智,石晶,赵雷,魏翘楚,滕月娥

63 医院暴力与医务人员抑郁症状的关系

王晓晰,崔春影,张鑫,王烈,胡妹

68 儿童再发性泌尿道感染危险因素分析

尹璐,杜悦,王秀丽,赵成广,郑悦

短篇论著

73 影像导航技术在鼻腔鼻窦骨源性肿瘤手术中的应用

赵鹤,顾兆伟,时栋,曹志伟

76 显微手术治疗侧脑室三角区肿瘤的疗效分析

呼虹宇,赵君爽,李龙,景治涛

80 17例妊娠中晚期完全性子宫破裂临床分析

苗欣欣,赵福杰

84 表现为脑炎症状的神经元核内包涵体病1例报道

岳博,李琳,王盈佳,蒋智林

89 肺栓塞合并肺炎的临床特点分析

何忠,刘佳明,郑锐

92 1例附睾高分化间皮瘤的超声表现

杨彤,王学梅

本期责任编辑 陈姜

期刊基本参数:CN21- 1227/R * 1951 * m * A4 * 96 * zh * P * ¥ 15.00 * 2 100 * 19 * 2021-1* n

JOURNAL OF CHINA MEDICAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 50 No.1 (Sum No.355) January 2021

CONTENTS IN BRIEF

Original article

- 1 Screening of prognostic genes for stage I gastric cancer based on co-expression network analysis
LI Xiang, YANG Bowen, GONG Libao, ZANG Dan, ZHANG Chaoxu, ZHANG Chuang, LI Zhi, QU Xiujuan
- 9 Neuroprotective mechanism of Zuogui pill against brain injury after ischemia in rats
LIU Hong, YI Yajing, DAI Qiaomei, YANG Jing, ZHONG Lili, LI Ji
- 14 Clinical efficacy of conservative surgery in the treatment of ovarian endometriosis
LÜ Yanhong, WU Han, HE Yuanyuan, LI Lingxia, LIU Shujuan
- 19 Role of the DNA damage repair pathway factor, 53BP1, in the self-renewal and differentiation of bone marrow stem cells
YOU Fang, WANG Meilian
- 25 Biomechanical analysis of posterior atlantoaxial fixation
JIN Guoxin, ZHANG Lei, YAN Chongnan, LIU Qi, WANG Huan
- 30 Expression of different *DDB2* gene transcripts in gastric cancer and normal gastric tissues and their effects on the proliferation of gastric cancer cells
ZHENG Bowen, LIU Jingwei, SUN Liping, XING Chengzhong
- 34 Effect of gonadotropin-releasing hormone agonist and human chorionic gonadotropin in gonadotropin-releasing hormone antagonist protocol on pregnancy outcome
XING Ze, JIAO Jiao, SUN Honghao, WANG Xiuxia
- 40 Comparison of the effect of invisalign and straight-wire appliances on anchorage control of maxillary first molars
CHEN Jinhong, DING Ruiqi, WANG Yanan, REN Yamin, ZHANG Keke, CUI Shuxia
- 46 Effect and mechanism of action of *Portulaca oleracea L.* polysaccharides on glycolipid metabolism and renal function in juvenile diabetic rats
WANG Chengxiang, LIU Yuxia, CHANG Shaohong, XING Erqing, XIE Suiliang
- 51 Mechanisms of polycystic ovary syndrome treatment using Angelicae Sinensis Radix-Cuscutae Semen based on network pharmacology
WANG Cuicui, MA Xiaoxin

- 57 Retrospective analysis of prognostic factors and establishment of a prognostic model for patients with HER2-positive advanced breast cancer
XIAO Qiqi, LI Zhi, SHI Jing, ZHAO Lei, WEI Qiaochu, TENG Yuee
- 63 Relationship between hospital violence and depressive symptoms among medical staff
WANG Xiaoxi, CUI Chunying, ZHANG Xin, WANG Lie, HU Shu
- 68 Analysis of risk factors for recurrent urinary tract infection in children
YIN Lu, DU Yue, WANG Xiuli, ZHAO Chengguang, ZHENG Yue

Short article

- 73 Application of image-guided system in surgery of bone tumor in nasal cavity and sinus
ZHAO He, GU Zhaowei, SHI Dong, CAO Zhiwei
- 76 Curative effect of microsurgery for lateral ventricle trigone tumor
HU Hongyu, ZHAO Junshuang, LI Long, JING Zhitao
- 80 Clinical analysis of 17 cases of complete uterine rupture during the second and third trimester of pregnancy
MIAO Xinxin, ZHAO Fujie
- 84 Neuronal intranuclear inclusion disease with symptoms of encephalitis:a case report
YUE Bo, LI Lin, WANG Yingjia, JIANG Zhilin
- 89 Clinical characteristics of patients with concomitant pulmonary embolism and pneumonia
HE Zhong, LIU Jiaming, ZHENG Rui
- 92 Ultrasound manifestations of highly differentiated mesothelioma of the epididymis:a case report
YANG Tong, WANG Xuemei

Executive Editor: CHEN Jiang

本刊英文编校由 Editage(意得辑)负责